
Dotazník spokojenosti se stravováním - jídelna ZŠ Skálova 

 

Vážení strávníci, 

děkujeme Vám za zpětnou vazbu formou dotazníku z listopadu 2022, výsledky jsou pro nás podnětné a budeme 

se jimi zabývat. 

Musíme naplnit spotřební koš, který kontroluje ČŠI a hygiena. Množství soli v pokrmech je sledovaná položka ze 

strany hygieny. Jako školní jídelna ZŠ se musíme zaměřovat především na stravování žáků. Naší snahou je udržet 

kvalitní a chutné stravování za přijatelnou cenu. 

 Michal Loukota, ředitel školy 

Lenka Pavlíková, vedoucí školní jídelny 

 

Vyhodnocení dotazníku 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Na prvním místě byste uvítali více zeleniny (47,6 %), následuje ovoce, ryby (30,2 %) a luštěniny. 



 

Na zlepšení kvality brambor pracujeme a jsme v úzkém kontaktu s dodavatelem, jakmile se nám dodávka nezdá, 

ihned reklamujeme. Dále jste uvedli kvalitu ryb (25,3 %) a zeleniny. 15,7 % uvedlo vše v pořádku. 

 

 



 

 

 

 

 


